
شهدای دیار علویان

از شام بلا رفیق آوردند!

سلام بر بغض شکسته عبدالله...

سه شنبه  22 مهر 1399 -  قیمت: 2000 تومان

رسانه مستقل
روزنامه

www.donyayehavadar.ir 594



2
روزنامه

سه شنبه 22 مهر 99 -  شماره  594

خبری

به دنبال بروز نگرانی هایی از تاثیر آلودگی هوا بر شیوع 
کرونا، معاون محیط زیست انسانی سازمان حفاظت محیط 
زیست با بیان اینکه این سازمان پیشنهادات خود را برای 
کنترل و پیشگیری از آلودگی هوا در شش ماهه دوم امسال 
با ستاد ملی مقابله با کرونا درمیان گذاشته است،گفت: 
امسال به دلیل شیوع بیماری در کشور نمی توانیم روی 
کاهش تردد خودروها و الگوهای ترافیکی برای کاهش 

آلودگی هوا برنامه ریزی کنیم. از این رو باید برای کاهش 
آلودگی از سایر منابع چاره ای بیندیشیم.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، بیراه نیست 
اگر بگوییم که آلودگی هوا و افزایش غلظت ذرات معلق 
کمتر از ۲.۵میکرون طی پاییز و زمستان امسال خطرناک تر 
از هر زمان دیگری است. چندی پیش عیسی کلانتری- 
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست،  اظهار کرده بود که 
متاسفانه امسال آلودگی هوا با شیوع کرونا مصادف شده 
است و بر اساس مقالات علمی هر واحد افزایش در غلظت 
ذرات معلق کمتر از ۲.۵میکرون، ۸ درصد تلفات بیماران 
کرونایی را بیشتر می کند و حتی در برخی مقالات این رقم 
۱۵ درصد است بنابراین باید در فصل سرما تکلیف خود را 
با خودروهای دیزلی، کامیون ها، اتوبوس ها و نیروگاه هایی 
که از مازوت استفاده می کنند، روشن کنیم. هر چند که در 
ابتدا سازمان جهانی بهداشت به این نتیجه رسیده بود که 
ارتباط مشخص و مستقیمی بین دو موضوع آلودگی هوا 
و بیماری کووید۱۹ وجود ندارد اما با گذر زمان تحقیقات 
بیشتر نشان دادند که ویروس کرونا می تواند از طریق ذرات 
معلق کمتر از ۲.۵میکرون منتقل شود و از این رو آلودگی 
هوا امکان ابتلا به بیماری کووید۱۹ را افزایش  دهد. این 
مسئله از آنجایی در کشور ما اهمیت پیدا می کند که هر 
ساله طی پاییز و زمستان با آلودگی هوا و افزایش غلظت 
ذرات معلق مواجه هستیم و به نظر می رسد که با شیوع 
ویروس کرونا خسارات آلودگی هوا طی امسال بیشتر از هر 
زمان دیگری باشد بنابراین باید از اکنون برنامه مشخصی 

برای کنترل آلودگی هوا در این بازه داشته باشیم.
مسعود تجریشی- معاون محیط زیست انسانی سازمان 
حفاظت محیط زیست، ضمن اشاره به اینکه محیط زیست 
پیشنهادات خود را برای کنترل و پیشگیری از آلودگی هوا در 

شش ماهه دوم امسال با ستاد ملی مقابله با کرونا درمیان 
گذاشته است، اظهار کرد: متاسفانه ما امسال نمی توانیم 
روی کاهش تردد خودروها و الگوهای ترافیکی برای کاهش 
آلودگی هوا برنامه ریزی کنیم چرا که اگر بگوییم مردم از 
خودروهای شخصی استفاده نکنند به وسایل حمل و نقل 
عمومی فشار وارد می شود و اصل رعایت فاصله گذاری 
اجتماعی از بین خواهد رفت بنابراین مجبوریم روی منابع 
دیگری که سبب آلودگی هوا می شوند، تمرکز کنیم. وی 
ادامه داد: استفاده از سوخت مازوت در نیروگاه ها یکی از 
موضوعات مهمی است که طی پاییز و زمستان بر آلودگی 
هوا اثر دارد. از این رو به ستاد کرونا پیشنهاد داده ایم که 
استفاده از مازوت در تعدادی از نیروگاه ها که نزدیک مناطق 
مسکونی هستند ممنوع اعلام شود. این موضوع درحال 
پیگیری است و به زودی با مشارکت دستگاه های مختلف 

به جمع بندی خواهیم رسید.
محیط  حفاظت  سازمان  انسانی  زیست  محیط  معاون 
زیست با بیان اینکه درحال تدوین پروتکلی برای پیشگیری 
از آلودگی هوا با همکاری وزارت کشور هستیم، تصریح 
از  کرد: چنانچه سازمان هواشناسی بتواند سه روز قبل 
وقوع آلودگی هوا و وارونگی دما آن را پیش بینی کند و 
به ما اطلاع دهد، با همکاری دستگاه ها می توان شرایطی 
را ایجاد کرد که از شدت آلودگی کاسته شود. به گفته 
تجریشی در این شرایط راهکارهایی مانند ممنوعیت تردد 
کامیون ها، ممنوعیت فعالیت های عمرانی و... می تواند در 
دستور کار قرار گیرد. وی در پایان اظهار کرد: به هرحال از 
چنین راهکارهایی می توان برای پیشگیری از آلودگی هوا 
استفاده کرد اما باید بدانیم که باتوجه به شیوع ویروس 
کرونا سال سخت و پیچیده ای برای مدیریت آلودگی هوا 

خواهیم داشت.

خبر اول

ارائه راهکارهای کاهش آلودگی هوا در پاییز به ستاد ملی مقابله با کرونا  تا سه هفته آتی؛
آزمایش انسانی واکسن 
ایرانی کرونا آغاز می شود

وزیر بهداشت درباره اقدامات ایران در زمینه تولید واکسن کرونا 
توضیح داد.

به  اشاره  با  نمکی  سعید  دکتر  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
پیشرفت های ایران در زمینه تولید واکسن کرونا، گفت: در مراحل 
مختلف کار را دنبال کرده ایم و آزمایش بر نمونه حیوانی تا میمون 

هم انجام شده و نتایج بسیار خوبی گرفتیم.
وی افزود: در ۲ تا ۳هفته آینده کار آزمایش واکسن بر نمونه 
انسانی را آغاز خواهیم کرد. تمام اقدامات ما در این زمینه 
منطبق بر استانداردهای بین المللی و پروتکل های سازمان جهانی 
بهداشت و سازمان غذا و دارو است. گزارش این اقدامات از امروز 

به سازمان جهانی بهداشت ارائه می شود.
وی با اشاره به ابهاماتی که در زمینه واکسن کرونا وجود دارد، بیان 
کرد: گام های موثری برای دسترسی به واکسن بر می داریم اما 
همچنان ابهاماتی درباره میزان ماندگاری، اثرگذاری و... در مورد 

واکسن کرونا وجود دارد و روی آن کار می شود.
نمکی افزود: با وجود تمام تحریم های ظالمانه در زمینه ساخت 
داروهایی که حتی تأثیر کمی در درمان کرونا داشتند مانند 
فاویپیراویر و رمدسیویر فعال بودیم و اکنون تولیدات خود را 
مصرف می کنیم. در مورد واکسن نیز چنین است و امروز بعد 
از ظهر در جلسه دوم، نتایج تحقیقات خود را اعلام می کنیم. 
در مورد واکسن پلتفرم های متعددی دنبال شده است و حدود 
۷گروه تحقیقاتی بر تولید واکسن کار می کنند که از روز اول بر 

فرآیندهای انجام شده نظارت داشتم.
وزیر بهداشت درباره واکسن آنفلوآنزا نیز گفت: به دلیل مشکلات 
تحریم ها و آگاهی که از میزان تولید واکسن داشتم، کار مذاکره 
برای تهیه  واکسن را از اسفندماه سال قبل آغاز کردم. سال قبل 
۴۰۰میلیون دوز واکسن آنفلوآنزا در جهان تولید شده بود و امسال 
با توجه به افزایش تقاضاها این عدد به ۷۰۰میلیون دوز رسید. 
با اقدامات زودهنگام برای تهیه واکسن آنفلوآنزا، قول تهیه  
۱۶میلیون دوز واکسن را از شرکت های سازنده گرفتم که بخشی 

از آن فراهم شد.
وی در ادامه تأکید کرد: در حال حاضر با استفاده از ماسک و 
رعایت فاصله گذاری اجتماعی شیوع آنفلوآنزا کاهش یافته است 
و باید این آگاهی وجود داشته باشد که واکسن ایمنی ۱۰۰درصدی 
ایجاد نخواهد کرد. حداکثر محافظت علیه آنفلوآنزا ۳۰ تا ۳۵درصد 
است، اما در تلاش هستیم واکسن برای گروه های پرخطر تامین 
شود. خودمان واکسن را با ارز ۴۲۰۰تومانی تامین کردیم و به 
داروخانه ها هم اجازه خواهیم داد با ارز نیمایی واکسن تهیه کرده 

اما بر فرایند قیمت گذاری نظارت خواهیم کرد.

شماره حساب وزارت بهداشت برای 
واریز جرایم کرونا اعلام شد

رئیس مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت بهداشت گفت: 
شماره حساب وزارت بهداشت برای واریز جرایم کرونا به دولت 

اعلام شده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، دکتر کیانوش جهانپور در این باره 
گفت: در پی مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا مبنی بر جریمه 
مالی افراد یا صنوفی که شیوه نامه های بهداشتی را رعایت 
نمی کنند و یا از زدن ماسک در مکان های عمومی خودداری 
می کنند، وزارت بهداشت شماره حساب متمرکز جهت واریز این 
جریمه ها را به دولت اعلام کرده است و کلیه وجوه حاصل از 
این جرایم در مسیر مدیریت پیشگیری و مقابله با این بیماری در 

کشور هزینه خواهد شد.
بنابراعلام روابط عمومی وزارت بهداشت، به گفته وی شماره 
حساب شبا IR۳۲۰۱۰۰۰۰۴۱۰۱۰۳۳۱۳۸۱۶۰۰۹۹ نزد بانک مرکزی 
جمهوری اسلامی ایران بنام پرداخت سایر منابع وزارت بهداشت، 

درمان و آموزش پزشکی به این امر اختصاص یافته است.

اخبار

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید مهدی باکری  را گرامی می دارد

»مدیرکل دارو سازمان غذا و دارو« خبر داد:

توزیع واکسن آنفلوآنزا در داروخانه ها برای سالمندان بالای ۶۵سال از هفته آینده

کاهش ذخایر خون در تهران

مدیرکل دارو سازمان غذا و دارو گفت: هفته آینده بخش 
اول واکسن آنفلوآنزا وارد بازار خواهد شد که این بخش 
بالای  سالمندان  یعنی  دوم  اولویت  برای  واکسن  از 
۶۵سال و کودکان ۵ ماه تا ۶سال از طریق داروخانه ها 

عرضه می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، سید حیدر محمدی افزود: 
قیمت واکسن آنفلوآنزا که از طریق داروخانه ها توزیع 
بیان  وی  بود.  خواهد  حدود ۴۴هزارتومان  می شود، 
کرد: از طریق سازمان غذا و دارو و وزارت ارتباطات، نام 
کاربری و رمز عبور برای سامانه تی تک به تلفن همراه 
صاحبان داروخانه ها ارسال می شود. محمدی ادامه داد: 
بعد از توزیع واکسن آنفلوآنزا، همه تراکنش های مربوط 

به واکسن در سامانه تی تک باید توسط داروخانه ها 
ثبت شود. به ازای هر کد ملی، داروخانه باید یک واکسن 
آنفلوآنزا تحویل متقاضی بدهد. هر نفر می تواند سه کد 
ملی را برای یک بار ثبت کند. امیدواریم با این روش 
بتوانیم از قاچاق معکوس واکسن آنفلوآنزا جلوگیری 
شود. مدیرکل دارو سازمان غذا و دارو اظهار کرد: اگر 
نام کاربری و رمز عبور برای داروخانه ای ارسال نشده بود 
نیز می توانند به معاونت های غذا و داروی دانشگاه های 
علوم پزشکی مراجعه کنند. وی بیان کرد: برنامه ریزی 
برای تهیه واکسن آنفلوآنزا تعداد بیشتری بود که به دلیل 
مشکلات ناشی از نقل و انتقال ارز، به سختی بخشی از 

این واکسن تأمین شد.

مدیرکل انتقال خون استان تهران با تاکید بر کاهش 
محسوس ذخایر خونی، از مردم پایتخت درخواست کرد 

تا بیماران نیازمند به خون را فراموش نکنند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از انتقال خون استان 
گسترده  شیوع  با  افزود:  مهدی زاده  محمدرضا  تهران، 
پیک  در  آمده  پیش  نگرانی های  و  کووید۱۹  ویروس 
سوم این بیماری، آمار مراجعه مردم به مراکز اهدای 
خون با کاهش شدیدی مواجه شده است. وی ادامه 
داد: متأسفانه در روزهای اخیر و با کاهش حضور مردم 
در مراکز اهدای خون، ذخایر فرآورده های خونی برای 

تأمین نیاز بیماران و بیش از ۱۶۰مرکز درمانی پایتخت در 
حالت هشدار قرار دارد. مهدی زاده گفت: از مردم مهربان 
و نوعدوست می خواهم که در این شرایط ویژه و در 
شروع روزهای سرد، مسأله اهدای خون و نجات جان 
بیماران را از ضروریات بدانند و البته مراکز اهدای خون 
در طول این ماههای شیوع کووید۱۹ با رعایت پروتکل 
های بهداشتی در بالاترین سطح، محل هایی مطمئن 
و سلامت برای مراجعه داوطلبان وفادار اهدای خون 
بوده اند. مدیرکل انتقال خون استان تهران با تأکید بر 
اینکه همدلی و همراهی مردم، گره گشای سختی ها در 

همه موقعیت های زمانی بوده است، خاطرنشان کرد: 
از  لحظه های خروج  در  عزیزمان،  داریم مردم  انتظار 
خانه به لحاظ انجام کارهای ضروری، اهدای خون برای 
نجات جان بیماران را نیز یک ضرورت حیاتی بدانند تا 
با مشارکت بیشتر و وفادارانه اهداکنندگان خون، این 
روزهای سخت را با لبخند امید و نجات بیماران پشت سر 
بگذاریم. براساس این گزارش، نیاز روزانه مراکز درمانی 
تا   ۱۲۰۰ حدود  خونی،  های  فرآورده  به  تهران  استان 
۱۵۰۰واحد خون است که برای تأمین آن، نیاز به مشارکت 

بیشتر و جدی تر مردم در مراکز اهدای خون است.

بهداشت و سلامت
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باذن الله...
خبر آمد که رضا حاجی زاده و چند تن از شهدای کربلای 

خانطومان در حوالی اردیبهشت ۱۳۹۵ تفحص شدند.
 در خشاخش برگ ریزان ۹۴ غرق شدم... همان ایام که غرش 
ادوات تکفیری های خونخوار در سرزمین شام پیچیده بود و 
شیر بچه های حیدر کرّار عزم  میدان نبرد کرده بودند تا پنجه 

در پنجه این حرامیان بیاندازند و تنشان را بر خاک بیاسانند.
به فضل و با هدایت الهی و فرماندهی حاج قاسم، خون جوانان 
وطن ثمره اش پیروزی سپاه اسلام بر فرزند نامشروع یانکی ها 

در منطقه غرب آسیا شد.
و اما بعد...

بعد از مصاحبه با آقایان شیخ الاسلامی و روح الله صحرایی 
که بعدتر به شهادت رسیدند؛ طبق روال حرفه ای و روزهایم 
مصاحبه ای با آقا رضای حاجی زاده داشتم... که در انتهای این 

متن آن روایت را می آورم.
از پاییز ۹۴ گذشت و چند ماه بعد در غائله خانطومان با 
عبدالله فرجی تماس گرفتم تا احوال رضا حاجی زاده را جویا 
شوم، بغض عبدالله شکست و گفتم »سلام بر بغض شکسته 

عبدالله«...
اشک هایمان که تمام شد خبر شهادت آقا رضا را منتشر کردم 
و سه گانه تهیه خبر شهادت برای عزیزانی که در  این عکس 

مشاهده می نمایید، تکمیل شد.

با هرکی مصاحبه می کنی شهید می شه!

عبدالله فرجی می گفت: شاعری تو از هر کدام از این بچه ها 
مصاحبه گرفتی شهید شدند.

یادم آمد بعد از عملیات محرم به رضای حاجی زاده که نمی 

خواست خاطره ای از عملیات برایمان روایت کند گفتم:»مرد 
مومن آدم یه رفیق هم نام داشته باشه و دست رد به سینه اش 

بزنه خیلی بی معرفتیه«...
دلاور لشگر ۲۵ کربلا با دستی مجروح و غم سترگ از دست 
دادن رفقای شهیدش خنده ای بر لبانش نشست و گفت:»برای 
اینکه نام بزرگ هر دوتامان رضا بوده« و  از روح الله صحرایی 
اینچنین گفت:»تک تیرانداز حاج محرمعلی مرادخانی، شیخ 
الاسلامی و روح الله صحرای را با تیر زده بود. یکایک بچه ها 
در تیر رس تک تیرانداز بودند و چاره ای جز به هلاکت رساندن 
تک تیرانداز داعشی نبود. تیرها عزیزان ما را از پای در آورد، اما 
رضا سر ِ نترسی داشت، شجاعانه با قناسه رو در رو با تکفیری 
های ملعون دست به دوئل شده بود و لحظاتی بعد تک تیرانداز 
را به درک واصل کرد و خودش از ناحیه دست علمدار شد. 
شاید او هم اگر مثل برخی از مسئولین! صاحب عقلانیت بود، 
در آن غائله مجروح نمی شد و در خانطومان به شهادت نمی 
رسید! و حالا حیات مادی اش را در کنار دختر و همسرش 

ادامه می داد«...
رضای حاجی زاده علمدار عملیات محرم در پاییز ۹۴ در کربلای 

خانطومان ۹۵ به فیض شهادت نائل آمد.
روایتی که در پی می آید خاطره ای از شهید روح الله صحرایی 
است که شهید رضا حاجی زاده در پاییز ۹۴ برایم نقل کرده 
بود:»نیازی به ثبت نام نیست، در صحنه جهاد خودت را نشان 

بده«.
چندین سال با روح الله رفاقت و آشنایی داشتم در برخی از 
ماموریت ها نیز همسفر بودیم. هیچ وقت غسل جمعه اش 
ترک نشد. همین چند وقت پیش می گفت که من هیچ نماز 

قضایی ندارم الحمدالله همه را تا به امروز خوانده ام.
شهید صحرایی خیلی سرزنده و بشاش بود وقتی دور هم جمع 
می شدیم و گعده ای داشتیم با صحبت ها و شوخی هایش 

فضا را مفرح می کرد.
 در گردان امام سجاد)ع( همکار بودیم. گردان ویژه ای برای 
عملیات تدارک دیده بودند و رزمندگان برای شرکت در عملیات 

در گردان ویژه نام نویسی می کرد.
 هر شخصی که در این گردان ثبت نام می کرد اسم اش در 
بین رزمندگان و همکاران گُل می کرد و می گفتند فلانی آدم 

شجاعی است.
بنده هم در این گردان عضو شدم، روح الله آمد به من تذکر به 
جایی داد و با تاکید و یادآوری اینکه برای چه امری ثبت نام 
کرده ام، گفت: » طبیعتا برای نبرد و جهاد به سوریه می خواهی 
بروی، اما به نظرم نیازی به اسم نویسی در آن گردان نبود. ان 
شاءالله به وقتش صحنه نبرد فرا می رسد و شما هم در آنجا به 

وظیفه خودت که جهاد و مبارزه است عمل می کنی«.

در حین کمک به تیربارچی به شهادت رسید

پشت خاکریز و سنگر اگر ذره ای سرمان را بالا می آوردیم تک 
تیراندازهای تکفیری به سرعت ما را مورد هدف قرار می دادند. 
شهید صحرایی با اینکه نیروی پشتیبانی بود و به طور مداوم 
آب، غذا و مهمات به نیروها می رساند اما پا به پای بچه ها 
در مبارزه شرکت می کرد و در صحنه نبرد تاثیر خوبی داشت. 
بسیار دلیر و شجاع بود یکی از تیربارچی های گردان تیر خورد و 
مجروح شد. کمک تیربارچی فشنگ هایش روی زمین ریخته 
بود و شهید صحرایی خودش را برای کمک به او رساند که 
توسط تک تیرانداز مورد اصابت گلوله قرار گرفت و به شهادت 
رسید. آقای شیخ الاسلام هم به همین شیوه و توسط تک 
تیراندازها به شهادت رسید. در حومه حلب تا فاصله 150 متری 

تکفیری ها رسیدیم و میان مان نبرد سنگینی اتفاق افتاد.

یاد یاران

از شام بلا رفیق آوردند!

سلام بر بغض شکسته عبدالله...

رکورد فوت روزانه کرونا در ایران به ۲۷۲ نفر رسید
»سیما سادات لاری« - سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی- گفت: تاکنون ۵۰۴ هزار و ۲۸۱ 
نفر در کشور به طور قطعی به ویروس کرونا مبتلا شده و با فوت ۲۷۲ نفر از بیماران مبتلا به کرونا در ۲۴ 

ساعت گذشته، تعداد جان باختگان کرونا در کشور به ۲۸ هزار و ۸۱۶ نفر رسیده است.

ضرورت تسریع ساخت بیمارستان 
۱۰۰۰تختخوابی قزوین

باقی مانده،  قانونی  مراحل  انجام  با  گفت:  قزوین  استاندار 
برگزاری مزایده و واگذاری زمین به بخش خصوصی متقاضی 
سریع تر  هرچه  قزوین  تختخوابی  هزار  بیمارستان  ساخت 
آغاز شود. به گزارش دنیای هوادار به نقل از روابط عمومی 
استانداری قزوین، هدایت الله جمالی پور در نشست بررسی 
مشکلات ساخت بیمارستان هزار تختخوابی قزوین تصریح 
کرد: قزوین از ظرفیت بالایی برای گردشگری درمانی برخوردار 
است، محوریت این بیمارستان گردشگری درمانی است و با 
ساخت آن می توان ظرفیت های گردشگری درمانی موجود را 
به ظرفیت های بالفعل تبدیل و شاهد تحول بسیار در بخش 
گردشگری و درمان استان باشیم. وی افزود: زمین در نظر 
گرفته شده برای این بیمارستان در شمال دانشگاه بین المللی 
قزوین قرار دارد، باید هر چه زودتر اراضی در نظر گرفته شده 
برای اجرای این طرح که مربوط به دانشگاه بین المللی امام 
خمینی)ره( است از طریق برگزاری مزایده به بخش خصوص 
متقاضی واگذار شود. استاندار قزوین خاطرنشان کرد: احداث 
بیمارستان ۱۰۰۰تختخوابی از سوی بخش خصوصی می تواند 
نیازمندی های استان به تخت های بیمارستانی را مرتفع کند و 
ظرفیت ها و امکانات درمانی قزوین را توسعه ببخشد. احداث 
این طرح بزرگ گردشگری درمانی باید با جدیت دستگاه ها 

پیگیری شود و نباید بیش از این معطل باقی بماند.

۱۵۰واحد تولیدی راکد مازندران 
امسال به چرخه تولید باز می گردد

مدیرکل هماهنگی امور اقتصادی استانداری مازندران گفت که 
۱۵۰واحد تولیدی راکد استان تا پایان امسال به چرخه تولید باز 
می گردد. مهدی گلچوب افزود: براساس برنامه ریزی های صورت 
گرفته با بازگشت این واحدهای صنعتی، کشاورزی و معدنی، 
بیش از یک هزار و ۶۰۰نفر به سر کار بازخواهند گشت. وی با 
اعلام این که امسال تاکنون ۶۰واحد غیر فعال به چرخه تولید 
بازگشته است ، گفت که بقیه ۹۰ واحد هم در نقاط مختلف 
استان برای بازگشت به تولید هدف گذاری شده که با حمایت 
از این واحدها از سوی کارگروه و کمیته تسهیل و رونق تولید 
، تمامی آنها به چرخه تولید بازخواهند گشت. گلچوب با اظهار 
این که از طریق بازگشت ۶۰واحد راکد به چرخه تولید ، بیش از 
۷۰۰فرصت اشتغال فعال شد، گفت:  با پیگیری ها و تعامل خانه 
صنعت و معدن، شهرک های صنعتی، استانداری و بانک ها 
استان پرونده ورشکستگی و تملک واحدهای تولیدی از سوی 
بانک ها بررسی و راهکارهای لازم اندیشیده و اجرا شده است. 
وی افزود: از ابتدای امسال بیش از ۲۰واحد تولیدی که در تملک 
بانک ها بودند با جایگزین کردن سرمایه گذار جدید و یا پرداخت 
تسهیلات جدید از تملک بانک ها خارج شده اند. گلچوب با 
اعلام این که در ابتدای امسال ۱۱۵واحد تولیدی و اقتصادی در 
تملک بانک ها قرار داشت، گفت: تلاش داریم با تعامل بانک ها 
تا پایان امسال تمامی آن ها از تملک خارج شده و وارد مدار 

تولید شوند.

کوتاه از استان ها

جامعه

موکب جوانان رضوی در استان البرز راه اندازی می شود 

»نماینده کرج«:

برخی خانواده ها برای آموزش مجازی دانش آموزان پول شارژ اینترنت هم ندارند!

گفت:  البرز  استان  رضوی  خدمت  کانون  دبیر 
همزمان با فرارسیدن شهادت امام رضا)ع( موکب 

جوانان رضوی در استان البرز راه اندازی می شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از تسنیم، عباس 
شهادت  برنامه های  ویژه  خصوص  در  قاضی خانی 

داشت:بدلیل  اظهار  البرز  استان  در  رضا)ع(  امام 
شیوع بیماری کرونا راهپیمایی کاروان پیاده روی 
انجام  مشهد  تا  نیشابور  از  رضا)ع(  امام  شهادت 

نمی شود.
ایام محرم و صفر  در  ما  اینکه مردم  بیان  با  وی 

نشان دادند که ابراز ارادت آنها به ائمه معصومین 
کم نمی شود، افزود: امسال با محرم متفاوت روبرو 
ارادت  و  عشق  پیش  سال های  مانند  که  بودیم 
جهان  در  یارانش  و  حسین)ع(  امام  به  ایرانیان 

منعکس شد.

نماینده کرج، فردیس، اشتهارد و آسارا در مجلس شورای 
اسلامی گفت: در فضای شبکه شاد، شاهد اختلالات 
زیادی هستیم و همین مشکلات، باعث سوق دادن 
نوجوانان به سمت شبکه های اجتماعی غیرایرانی شده 

است.
به گزارش »دنیای هوادار«، مهدی عسگری در نشست 
با شورای مدیران اداره کل آموزش و پرورش استان البرز 
گفت: آموزش و پرورش مهمترین معادن را در دست دارد 
و باید در استحصال این معادن، که همان دانش آموزان 
هستند تلاش و تدبیر حداکثری داشته باشد. ما نسبت 

به دانش آموزان به عنوان امانت های ارزشمندی که به 
سیستم تعلیم و تربیت سپرده شده، مسئولیم

عسگری افزود: بودجه فعلی البرز حق این استان نیست. 
با توجه به تراکم بالای جمعیتی و ۵۰۰هزار دانش آموز، 
زمینه  دراین  جدی  پیگیری های  و  تدابیر  است  لازم 

صورت گیرد.
وی با بیان اینکه در شرایط کرونا موضوع آموزش سواد 
فضای مجازی اهمیت بیشتری پیدا می کند افزود: در 
فضای شبکه شاد، شاهد اختلالات زیادی هستیم و 
همین مشکلات، باعث سوق دادن نوجوانان به سمت 

شبکه های اجتماعی غیرایرانی شده است.
این نماینده مجلس خاطرنشان کرد: برخی خانواده ها 
علاوه بر نداشتن امکانات لازم برای دسترسی به آموزش 
اینترنت هم  پرداخت شارژ  با مشکل هزینه  مجازی، 
مواجه هستند. این مسأله در سطح کلان باید در وزارت 
خصوص  در  برنامه ریزی  و  بررسی  پرورش  و  آموزش 
تخصیص و جابجایی ردیف بودجه اعتبارات ورزشی، 
اردویی، تغذیه و... که در حال حاضر امکان استفاده در 
حوزه دانش آموزی و دانشجویی ندارد انجام شود تا امکان 

تحقق عدالت آموزشی برای آحاد جامعه فراهم شود.

»البرز« چه خبر؟

رضا شاعری

  نویسنده
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69 سال پیش در چنین روزی، دكتر »محمد مصدق« در سازمان 
ملل، »انگلستان« را عامل همه بدبختی ها اعلام كرد!

شهریدر چنین روزی!

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

پاک کردن صورت مسئله؛ عدم انتشار 
اطلاعات  ساختمان های ناایمن تهران 

همزمان با هفته آتش نشانی بود که اعلام شد اسامی 
تعدادی از ساختمان های ناایمن نیز به روی سامانه ای 
منتشر خواهد شد، اما مدتی پس از این اقدام خبر 
رسید که اطلاعات با دستور شهردار تهران از سامانه 
انجمن  مدیرعامل  که  موضوعی  است،  شده  حذف 
جامعه ایمن کشور به آن واکنش نشان داده و آن را غیر 

قابل توجیه می داند.
به گزارش »دنیای هوادار«، مجید نوفرستی با اشاره به 
مسدودسازی دسترسی شهروندان به اطلاعات ایمنی 
ساختمان های شهر که پیش از این منتشر شده بود، 
ساختمان ها  ایمنی  وضعیت  از  مردم  اطلاع  گفت: 
اقدامی مثبت بود که زمزمه های اولیه آن بعد از حادثه 
پلاسکو بود. خاطرم هست همان زمان هم مطرح شد 
و آتش نشانی هشدارهایی را مطرح کرد و اعلام شد که 
حدود ۴00 ساختمان وضعیتی نا ایمن مانند پلاسکو 
از سوی  که  زمان مطلع شدم  اما من همان  دارند، 
شهرداری به آتش نشانی گفته شده بود که آماری از 

ساختمان های نا ایمن ندهند.
مدیرعامل انجمن جامعه ایمن گفت: پس از پلاسکو 
طرح های مختلفی آغاز شد که یکی از آن هاطرح 
٩٩٩ بود، هنوز هم پس از سه سال و نیم آتش نشانی 
دغدغه های بسیاری دارد و اگر امروز ساختمانی را 
ناایمن تشخیص دهد متاسفانه هیچ کاری جز اخطار 
دادن نمی تواند انجام دهد. در این میان اشکال بزرگی در 
قوانین داریم و مثال بارز آن همین گودبرداری فاجعه 
بار میدان مقدم منطقه 1٧ بود. آتش نشانی از چند روز 
قبل هشدار داد اما اشکالی در قوانین خود داریم که این 

اخطار ضمانت اجرایی ندارد.
وی ادامه داد: آتش نشانی نمی تواند دستور توقف دهد 
و ما همچنان این ضعف قوانین را داریم که از شورای 
شهر قبلی تا این شورای شهر هنوز اندر خم یک کوچه 
هستند تا برای موضوع اقدام کنند، البته چه شورای 
شهر و چه مجلس چون باید از بدنه شورای شهر خارج 
شود و پس از آن به سازمان شهرداری ها رفته و نهایتا 

برود مجلس و قانون شود.

مدیر عامل انجمن جامعه ایمن گفت: در زمان وقوع 
حادثه پلاسکو قوه قضائیه به خاطر جو احساسی که 
همیشه متاسفانه وجود دارد قول هایی را دادند که 
همکاران آتش نشانی به عنوان ضابط قضایی شناخته 
شوند، یعنی اگر به یک ساختمانی وارد شدند و آن را 
ناایمن تشخیص دادند اجازه داشته باشد که آنجا را 
پلمب کنند، اما متاسفانه آتش نشانی الان این اختیار 

را ندارد.
وی گفت: بر همین اساس بر روی طرح ٩٩٩ با هدف 
صرفا آموزش شروع کردند. متاسفانه اگر آتش نشانی 
به در منزل فردی برود و مالک به او اجازه ندهد اجازه 
ورود ندارد. به همین خاطر خیلی نمی توانیم از حوادث 
پیشگیری کنیم و بعد هم که حادثه تلخی اتفاق می 
افتد، مثل کلینیک سینا و حادثه ریزش چند ساختمان 

در میدان مقدم.
وی ادامه داد: باید به این فکر کنیم که اصلا اعلام 
ساختمان های نا ایمن برای چه بود و چرا نظر برخی 
از مسئولین این است که اعلام نکنیم. خیلی شفاف 
برای این است که مطالبه مردم افزایش پیدا می کند. 
خوشحالم که شورای شهر به شهردار تذکر داده چرا که 
وقتی سامانه ای وجود داشته باشد که مردم بتوانند 
آگاهی  کنند  شناسایی  را  ایمن  نا  های  ساختمان 
بیشتری پیدا می کنند. بسیاری از ساختمان ها و 

مجتمع های تجاری نا ایمن است.
این  خود  سامانه  در  شهرداری  اگر  حالا  افزود:  وی 
ساختمان را ناایمن معرفی کند طبیعتاً مردم حق دارند 
و آگاه می شوند و به شهردار یادآوری می کنند که شما 

مسئول هستید و پس چرا با آن ها برخورد نمی کنید.
نوفرستی با بیان اینکه این اقدامات شهرداری هیچ 
توجیهی دارد، ادامه داد: پس در این شرایط بهتر است 
که کلا صورت مسئله را پاک کنند. آگاهی حق مردم 
است و امیدوارم که شهرداری هم پاسخ قانع کننده ای 
داشته باشد، مگر اینکه بگویند به دنبال راهکاری برای 
بهبود سامانه هستند، در غیر این صورت فقط توجیه 

است و برای فرار از مسئولیت است.

مدیریت شهریگزارش

»دشت گرد« انتقاد کرد؛

مدیریت شهری از ایجاد مشاغل و اماکن مزاحم 
شهری جلوگیری کند

آرامستان بهشت سکینه )س( کرج تعطیل شد

عضو شورای شهر کرج گفت: در راستای کمیسیون بند ۲۰ ماده 
۵۵ قانون شهرداری ها مدیریت شهری باید از ایجاد مشاغل و 
اماکن مزاحم شهری که باعث ایجاد آلودگی صوتی و بهداشتی 

می شود جلوگیری کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، سارا دشت گرد در نطق پیش از دستور 
دویست و پانزدهمین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر کرج، 
گفت: با توجه به اینکه بحث کرونا در حال افزایش است و هر 
روز خطرناکتر می شود خواهشمندم در خصوص حضور حداقلی 
افراد در سالن جلسات به کارکنان خود تذکر داده شود و افرادی که 

ضرورت حضور در جلسه ندارند وارد جلسه نشوند.
عضو شورای شهر کرج در بخش دیگری از سخنانش به پروژه 
میدان جمهوری اشاره کرد و  افزود: بر اساس پی گیری های 
انجام شده مشخص شد که طرح تفصیلی میدان جمهوری مربوط 
به سالها گذشته است و طرح تفصیلی جدید نیست و اجرای 
این زیرگذر مشکلی از بار ترافیک نمی کاهد و بالطبع ترافیک در 

محدوده بلوار موذن افزایش خواهد یافت.
دشت گرد با تاکید بر اینکه درخصوص بلوار جمهوری جلسه ای 

با حضور مشاور طرح تفصیلی برگزار و نظرات وی اخذ شود، بیان 
کرد: پیشنهاد می دهیم در خصوص پروژه میدان جمهوری نظر 
کارشناسان فنی و ترافیک اتخاذ شود تا پروژه ای اجرا شود که 

بدون آسیب به سایر نقاط باعث کاهش بار ترافیک شود.
عضو شورای اسلامی شهر کرج به کمیسیون ماده ۵۵ بند ۲۰ 
در مناطق اشاره و بیان کرد: کمیسون بند ۲۰ ماده ۵۵ قانون 
شهرداری ها با نام کمیسیون مشاغل مزاحم نیز شناخته می 
شود، به منظور تحقق این مهم قانون یکی از وظایف شهرداری 
را جلوگیری از تأسیس اماکنی دانسته است که باعث ایجاد 

مزاحمت می شوند.
دشت گرد گفت: با توجه به برگزاری جلسات کمیسیون در مناطق 
درخصوص احکام کارشناس بند ۲۰ ماده ۵۵ مناطق ۸ ٫ ۱۰ که 
هنوز صادر نشده است از شهردار درخواست دارم تا در این خصوص 
تذکرات لازم داده شود و هر چه سریعتر کارشناسان بند ۲۰ معرفی 

شوند.
وی تاکید کرد: در این خصوص کلاس هایی جهت آموزش به 
کارشناسان بند ۲۰ماده ۵۵ برگزار و آیین نامه به آن ها تدوین گردد.

رئیس سازمان مدیریت آرامستان های شهرداری کرج: با توجه 
به افزایش تعداد متوفیان طی روز های گذشته و اوج گرفتن 
بیماری کرونا در کشور، طبق مصوبه ستاد مقابله با کرونا در 
استان البرز، آرامستان بهشت سکینه )س( در تمامی روزهای 

هفته جهت زیارت اهل قبور و برگزاری مراسم ها تعطیل شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، حمید رضا عسگری گفت: متاسفانه 
طی روزهای اخیر تعداد متوفیانی که بر اثر بیماری کرونا فوت 
شده اند رو به افزایش بوده است لذا به منظور حفظ سلامت 
شهروندان و قطع زنجیره انتقال،  بنا بر مصوبه  ستاد مقابله با 
کرونا استان البرز ، گلزار شهدای بهشت سکینه )س( تا پایان 
وضعیت قرمز تعطیل و صرفا  خاکسپاری  با همراهی حداکثر ۱۰ 

نفر از بستگان امکان پذیر است.
وی افزود: پیش تر از این آرامستان بهشت سکینه )س( تنها 
در روزهای پنج شنبه و جمعه تعطیل بوده است که با توجه به 
اعلام وضعیت بحرانی و هشدار از سوی مراجع مربوطه، تصمیم 
بر آن شد که تا اطلاع ثانوی از حضور زائرین و برگزاری هر گونه 
مراسم ترحیم در این آرامستان با حضور ماموران نیروی انتظامی 

ممانعت شود.
عسگری با تاکید مجدد بر ممنوعیت حضور شهروندان در این 
آرامستان ادامه داد: با توجه به تاکید مراجع قضایی و قانونی 
از ۱۰ نفر  از حضور تعداد نفرات بیشتر  ابلاغیه ها،  در رعایت 
جهت انجام مراسم خاکسپاری در آرامستان بهشت سکینه)س( 

به صورت جدی جلوگیری به عمل خواهد آمد.
رئیس سازمان در پایان ضمن اشاره به اینکه علی رغم رعایت 
کامل پروتکل های بهداشتی آرامستان یکی از محل های پر 
خطر می باشد گفت: شرایط روحی خانواده های داغدار کاملا 
قابل درک است لیکن انتظار می رود شهروندان فهیم استان البزر 

همانند گذشته نسبت به محدودیت های اعلام شده، متعهدانه 
و مسئولانه عمل کرده و در راستای مدیریت موضوع به خدمت 

گذارانشان یاری رسانند.
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بهروز غریب پور به کرونا مبتلا شدفرهنگی
»بهروز غریب پور«، کارگردان و نویسنده تئاتر، به کرونا مبتلا و در بیمارستان بستری شده است. 

خانواده این هنرمند اعلام کردند وضعیت او رو به بهبود بوده و دوران نقاهت را می گذراند.

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

جهان سینما
رابرت دنیرو با فیلم جدیدش فاتح پرده های سینما

»جنگ با پدربزرگ« فیلم جدید رابرت دنیرو موفق 
شد تا با اولین آخر هفته ای که راهی سینماها 
شده، از »تنت« کریستوفر نولان جلو بزند. این فیلم 
با وجود چشم انداز نامناسب اکران به دلیل کرونا، موفق شده 
است تا در اولین آخر هفته نمایشش از اکران در ۲۲۰۵سالن 

سینما فروشی ۳.۶میلیون دلاری را ثبت کند.

»کلئوپاترا« به ساخت نزدیک  شد

بازیگر »زن  پتی جنکینز کارگردان و گل گدوت 
برای  »کلئوپاترا«  ساخت  برای  شگفت انگیز« 

پارامونت انتخاب شدند. تاکنون پروژه های متعددی 
قرار گرفته و در  برای ساخت »کلئوپاترا« در معرض توجه 
سال های اخیر سونی قصد داشت فیلم را با بازی آنجلینا جولی 
و سپس لیدی گاگا در این نقش بسازد. البته هنوز روشن 

نیست کار این پروژه به کجا رسیده است.

تقدیر ویژه جشنواره مستند زاگرب از »سایه های 
بی خورشید«

مستند »سایه های بی خورشید« ساخته مهرداد 
شانزدهمین  داوران  هیئت  ویژه  تقدیر  اسکویی، 
جشنواره فیلم های مستند زاگرب )زاگرب داکس( را دریافت 
کرد. این جایزه ویژه به فیلم هایی اعطاء می شود که به بهترین 
جهت  »خلاف  مستند  کنند.  ترویج  را  بشر  حقوق  شکل 
عقربه های ساعت« ساخته جلال وفایی دیگرنماینده سینمای 

ایران در بخش اصلی این جشنواره سینمایی بود.

اول آبان؛ پایان عرضه نیم بهای بلیت سینما

مرتضی شایسته- سخنگوی شورای صنفی نمایش 
گفت: مقرر شد از اول آبان ماه بهای بلیت سینماها 

به صورت کامل دریافت شود چون از اول هم قرار 
بود طرح نیم بها تا آبان ماه باشد و در حال حاضر بلیت ها 
نیم بها ارائه می شوند البته همچنان در روزهای سه شنبه بلیت 

به صورت نیم بها ارائه خواهد شد.

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

 The Last،آلبوم موسیقی متن بازی ویدئویی آخرین بازمانده از ما- قسمت دوم
 Gustavo اثری از آهنگساز شهیر آرژانتینی گوستاوو سانتائولایا  of Us, Part II
Santaolalla در همراهی با مک کوئیل Mac Quayle است. این آهنگساز پرآوازه 
اهل آمریکای جنوبی تا به امروز برای فیلم ها و بازی های ویدئویی محبوبی 
آهنگسازی کرده است. مک کوئیل نیز آهنگساز مطرحی است که با آهنگسازی 
برای سری پرطرفدار آقای روبات Mr. Robot به عناوین و جوایز معتبر زیادی 
دست یافت. آخرین بازمانده از ما یک عنوان انحصاری کنسول پلی استیشن 
 Neil دراکمن  نیل  و   Bruce Straley استرالی  بروس  مشترک  کارگردانی  به 
Druckmann است که شماره اول آن در سال ۲۰۱۳ منتشر شد و در همان زمان 
با امتیاز فوق العاده متاکریتیک ۹۵ از ۱۰۰ به عنوان یکی از برترین بازی های سال 
مطرح شد و جوایز پرتعدادی کسب کرد. این بازی را می توان بهترین بازی کنسول 
PS3 سونی دانست که با گذشت هفت سال از زمان انتشارش، همچنان جذاب 
و تازه است. پس از هفت سال، قسمت دوم این بازی به کارگردانی مشترک نیل 
دراکمن Neil Druckmann، آنتونی نیومن Anthony Newman و کورت مارجنو 
Kurt Margenau بار دیگر به صورت انحصاری برای کنسول PS4 منتشر شد و بار 

دیگر دنیای بازی های ویدئویی را مسحور و مبهوت کرد.

The Last of Us, Part II
::    Gustavo Santaolalla  - گوستاوو سانتائولایا ::

فیلم جنگ ستارگان به کارگردانی: جی. جی. آبرامز و بازیگران: کری فیشر، مارک 
همیل، آدام درایور اثر کریس تریو، جی. جی. آبرامز است که با بودجه ۲۷ میلیون 
دلاری و فروش جهانی ۹۵۶میلیون دلاری از آن دسته از فیلم هایی است که 
می توان به جرأت گفت: چه کسی است که سری محبوب، فوق العاده و انقلابی 
جنگ ستارگان را نشناسد؟  حتی اگر از پدربزرگ هایتان بپرسید، به یاد دارند زمانی 
را که قسمت های اول این فیلم ها در سینماهای ایران اکران شده بودند و مردم 
همه هیجان زده بودند که چطور می توان فیلمی را در فضا بازی کرد و حالا با 
گذشت چندین سال از این سری و به وجود آمدن بزرگ ترین فرهنگ سینمایی 
تاریخ تحت نام »جنگ ستارگان«، قسمت نهم از سری اصلی امسال اکران شد 
که یکی از حاشیه ساز ترین فیلم های امسال بود. بعد از اتفاقات قسمت هشتم و 
باقی ماندن یک سری از خط های داستانی، نوبت به قسمت نهم رسید که تقریبا 
قرار است تمام کننده سه گانه اخیر باشد. متاسفانه خیلی ها واکنش خوبی به این 
فیلم نشان ندادند و دلیل آن هم تغییرات زیاد این فیلم در مقایسه با گذشته و 
فیلم نامه متفاوت آن با قسمت های ابتدایی و اصیل این سری است، اما اگر با 
دید یک فیلم به آن نگاه کنید، قطعا قسمت نهم جنگ ستارگان یکی از بهترین 

فیلم های ۲۰۱۹ است.

Star Wars: Episode IX – The Rise of Skywalker
:: جنگ ستارگان: خیزش اسکای واکر  ::

کتاب زندگی خود را دوباره بیافرینید، اثری مشترک از دکتر جِفری ای. یانگ 
و جانت اس. کلوسکو، کتابی درباره ی شناخت اختلالات شخصیتی است و 
راهکارهایی برای نجات از وضعیتی که در آن گرفتار شده ایم، دارد. می توانید 
با مطالعه  کتاب زندگی خود را دوباره بیافرینید، با ترجمه  ساره حسینی عطار، 
زندگی خود را از این رو به آن رو کنید. اختلالات شخصیتی نابودگر شخصیت شما 
هستند؛ الگوهایی در تمام طول زندگی شما که حس نارضایتی عمیقی را برای 
افراد به وجود می آورند. افرادی که دچار اختلالات شخصیتی هستند، علاوه بر 
علائمی خاص همچون افسردگی و اضطراب که گریبان گیرِ آنهاست، از مشکلات 
طولانی مدت در زندگی خود نیز رنج می برند. اغلب در روابط شخصی خود ناراضی 
و همواره در کار خود ناموفق هستند. کیفیت کلی زندگیِ آنها معمولاً پایین تر 
از حد انتظار آنهاست. گسترشِ شناخت درمانی نیز به منظور رسیدگی به همین 
الگوهای دشوار و تکرارشونده بوده است. در مواجهه با مشکلات شخصیتی، در 
کتاب زندگی خود را دوباره بیافرینید، نه تنها علائم بسیاری همچون افسردگی، 
اضطراب، سراسیمگی، اعتیاد، اختلالات غذایی، مشکلات جنسی و بی خوابی را 
معرفی می کنیم، بلکه با الگوها و باورهای مدیریتی که نویسندگان این کتاب از 

آنها تحت عنوانِ الگو یا »تله« یاد می کنند نیز آشنا خواهیم شد.

زندگی خود را دوباره بیافرینید
::  جفری ای. یانگ- جانت اس. کلوسکو / ترجمه: ساره حسینی عطار  ::

کتابفیلم موسیقی

به دنبال درگذشت زنده یاد محمدرضا شجریان، 
تصاویری در شبکه های اجتماعی منتشر شده 
است که در آن چهره این هنرمند فقید بر روی 
است؛  بسته  نقش  ولیعصر  میدان  دیوارنگاره 
موضوعی که به باور دبیر طرح و برنامه خانه 
طراحان انقلاب اسلامی به دلیل برنامه ریزی از 
پیش تعیین شده برای این دیوارنگاره، احتمال 

وقوع آن کم است.
به گزارش »دنیای هوادار«، علیرضا صوراسرافیل- 
مدیر پروژه و دبیر طرح و برنامه خانه طراحان 
دیوارنگاره  یرای  پیشنهادی  طرح های  درباره 
میدان ولیعصر درباره زنده یاد محمدرضا شجریان، 
اظهار کرد: ما نیز این طرح ها را که به صورت 
نمادین از چهره استاد شجریان بر روی دیوارنگاره 
میدان ولیعصر، طراحی شده است را دیدیم اما 
درباره اینکه آیا ممکن است چنین اتفاقی بیفتد، 
نمی توان قطعی پاسخ داد. با توجه به اینکه 
فاصله بین طراحی و اجرای دیوارنگاره چندان 
زیاد نیست، نمی توان الان درباره این موضوع 
نظر داد، اما امکان این موضوع کم است. او 
ادامه داد: درگذشت استاد شجریان برای ما نیز 
بسیار مهم بود و در کانال خانه طراحان نیز 
درگذشت ایشان را تسلیت گفتیم. اما به طور 
کلی باید این نکته را در نظر داشت که برنامه 
دیوارنگاره میدان ولیعصر در ابتدای سال و بر 
در  می شود.  چیده  تقویم  رویدادهای  اساس 
یک  ماه  هر  برای  که  مجموع می توان گفت 
دیوارنگاره در نظر گرفته ایم، اما به صورت کلی 

ممکن است به ۱۶ طرح نیز در طول سال برسد. 
او درباره این موضوع که پیشتر نیز دیوارنگاره 
میدان ولیعصر متناسب با برخی از رویدادهای 
مهم همانند شیوع ویروس کرونا، تغییر کرده 
است، اظهار کرد: ما تلاش می کنیم طرح ها را 
با موضوعات روز همسان سازی کنیم؛ به عنوان 
مثال برای سال نو و عید نوروز برنامه داشتیم، 
اما با در نظر گرفتن شیوع ویروس کرونا، این 
طرح را مناسب با این موضوع روز طراحی و اجرا 
کردیم. در واقع موضوع کرونا انتخاب نشد، بلکه 
بر روی موضوع از پیش تعیین شده یعنی عید 

نوروز، تاثیر گذاشت.

رئیس انجمن خوشنویسی استان البرز با بیان اینکه هنر خوشنویسی در استان 
نیازمند توجه بیشتر مسئولان است، گفت: این استان به عنوان خاستگاه 
خوشنویسی معاصر ایران مطرح است و چهره های نامدار و برجسته آن از 
سال۱۳۲۹ نقش عمده ای در تشکیل و بالندگی انجمن خوشنویسان ایران 

داشته اند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، علی مهری با تبریک هفته خوشنویسی 
)۲۱ تا ۲۷مهر( افزود: البرز به دلیل داشتن جایگاه دیرینه به خصوص در سده 
اخیر به عنوان خاستگاه خوشنویسی معاصر ایران مطرح است و حدود ۱۰درصد 
خوشنویسان فوق ممتاز کشور از این استان هستند. وی ادامه داد: سیدحسین 
و سیدحسن میرخانی و ابراهیم بوذری استادان برجسته خوشنویسی البرز از 
۷۰سال پیش نقش عمده ای در تشکیل انجمن خوشنویسان ایران داشتند و با 
ثبت رسمی این نهاد هنری در سال۱۳۴۴، خوشنویسی ایرانی در دوران معاصر 
جانی تازه گرفت. مهری اضافه کرد: هنر خوشنویسی و انجمن خوشنویسان ایران 
طی حدود نیم قرن اخیر نیز با مدیریت استاد غلامحسین امیرخانی طالقانی- 
چهره نامدار و ماندگار معاصر البرزی به بالندگی امروز خود رسیده است. وی 
یادآور شد: استاد امیرخانی با تلفیق شیوه های گذشته خوشنویسی از جمله 
کلهر و دوره های صفویه، قاجار و پهلوی اول سبک قالب معاصر را پایه گذاری 
کرد و اکنون حدود ۸۰درصد خوشنویسان کشور به این سبک قلم می زنند. 
رئیس انجمن خوشنویسان البرز اظهارکرد: ۲۱مهرماه سال۱۳۲۹ کلاس های آزاد 
خوشنویسی به همت زنده یاد دکتر مهدی بیانی تشکیل شد و بعدها با همت 
و پشتکار استادانی از جمله سیدحسین و سیدحسن میرخانی، ابراهیم بوذری 
و علی اکبر خان کاوه به نام انجمن خوشنویسان ایران به عنوان قدیمی ترین 
تشکل هنری کشور به ثبت رسید. مهری با تأکید بر لزوم توجه مسوولان شهری 
و استانی به هنر خوشنویسی افزود: برنامه ها و فعالیت هایی از جمله برگزاری 
جشنواره ها و دوسالانه ها به تداوم موقعیت ارزشمند و ممتاز خوشنویسی 
البرز در کشور کمک می کند. گفتنی است؛ البرز اکنون دارای ۱۲۰خوشنویس 
فوق ممتاز، ۵۰۰ممتاز و ۲۰نفر استاد است و در بین انجمن های خوشنویسان 

سراسر کشور جزو برترین ها محسوب می شود.

فرهنگ و هنر
»دبیر طرح و برنامه خانه طراحان« پاسخ داد:

چهره محمدرضا شجریان بر دیوارنگاره میدان 
ولیعصر نقش می بندد؟ 

»رئیس انجمن خوشنویسان البرز«:

خاستگاه خوشنویسی معاصر ایران 
نیازمند توجه مسئولان
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افزایش نجومی دستمزدها واقعیت ندارد
»سارا ظهرابی نیا« -ملی پوش فوتبال زنان- گفت: افزایش نجومی دستمزدها جز برای یک 

یا دو باشگاه واقعیت ندارد و این موضوع می تواند کیفیت لیگ را پایین بیاورد.

ورزشی

لس آنجلس لیکرز قهرمان NBA شد
 NBA تیم بسکتبال لس آنجلس لیکرز برای هفتمین بار عنوان قهرمانی لیگ

را به دست آورد. صبح دیروز- ۲۱مهر۱۳۹۹، ششمین بازی فینال لیگ 
بسکتبال NBA میان تیم های لیکرز و میامی برگزار شد که در پایان، 

لس آنجلس لیکرز موفق شد با کسب چهارمین برد در سری فینال 
عنوان قهرمانی NBA را به دست آورد.

فیاضی: فدراسیون والیبال با باشگاه ها تعامل کند
ستاره تیم ملی والیبال ایران گفت: اگرمی خواهیم لیگ برتر به پایان برسد فدراسیون 

باید با باشگاه تعامل متقابل داشته باشد. پوریا فیاضی درباره تعطیلی 
دوهفته ای لیگ برتر والیبال، گفت: درکشور ما شرایط کرونا از وضعیت 

بحران هم گذشته که کار را سخت تر می کند. بااین حال یکسری تیم ها 
دوست ندارند مسابقات تعطیل شود که باید به آن ها حق داد.

رؤسای سه کمیته فدراسیون کاراته انتخاب شدند
رؤسای  جداگانه ای  احکام  با  کاراته  فدراسیون  رئیس  طباطبایی-  سیدحسن 

کمیته های انضباطی، اخلاق، استیناف، بازرسی و شکایات این فدراسیون را 
منصوب کرد. هادی شوشتری به عنوان رئیس کمیته انضباطی، علی اکبر 

عالیشاه رئیس کمیته اخلاق، دکتر ذبیح اله واحدی رئیس کمیته استیناف 
و حسین نگینی رئیس کمیته بازرسی و رسیدگی به شکایات معرفی شدند.

موسوی لارگانی عضو هیأت رئیسه فدراسیون کشتی شد
هیئت  عضو  عنوان  به  اسلامی،  شورای  رئیسه مجلس  هیئت  عضو 

رئیسه فدراسیون کشتی معرفی شد. بر این اساس حجت الاسلام 
والمسلمین سید ناصر موسوی لارگانی- عضو هیئت رئیسه مجلس 

شورای اسلامی نیز طی مراسمی معارفه به عنوان عضو جدید 
هیئت رئیسه فدراسیون کشتی منصوب شد.

تمجید از پیشرفت داوران راگبی ایران
رئیس بخش توسعه داوران راگبی آسیا، گفت: پیشرفت داوران ایرانی 

در این رشته قابل توجه است. .رئیس بخش توسعه داوری 
کنفدراسیون راگبی آسیا همچنین ازتلاش های انجمن راگبی 

کشورمان تقدیر داشت و ابراز امیدواری کرد اینگونه جلسات 
تداوم داشته باشد.

نادال، جوکوویچ را له کرد و به فدرر رسید
رافائل نادال با شکست مقتدرانه نوواک جوکوویچ برای سیزدهمین بار فاتح 

رولند گروس شد و به بیستمین قهرمانی خود در گرنداسلم ها رسید تا 
در کنار راجر فدرر قرار بگیرد.روزگذشته فینال گرند اسلم۲۰۲۰ بین 

مردان شماره یک و دوی جهان آغازشد که این مردماتادور بود که 
موفق شد حریف خود را با نتیجه سه برصفر شکست دهد.

جوانان بوکس ایران به خط شدند
اردوی تیم بوکس جوانان ایران به  منظور حضور در مسابقات قهرمانی 

جهان آغاز شد و بوکسورهای جوان کشورمان نخستین تمرین 
خود را زیر نظر کادر فنی انجام دادند. این اردو به مدت ۲هفته 

ادامه خواهد داشت و کادر فنی پس از ارزیابی فنی بوکسورها، 
نفرات مدنظر خود را برای اردوهای بعدی گزینش خواهد کرد.

توکیو میزبان مسابقه ژیمناستیک دوستی و همبستگی می شود
فدراسیون جهانی ژیمناستیک از برگزاری یک رویداد بین المللی در شهر 

میزبان المپیک 2020 خبر داد. فدراسیون جهانی ژیمناستیک اعلام 
در  )18آبان(  است  قرار  همبستگی«  و  »دوستی  مسابقه  کرد 

سالن ملی یویوگی برگزار شود. این یکی از نخستین مسابقات 
بین المللی است که بعد از بحران کرونا برگزار می شود. 

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

رونالدو بعد از جام جهانی ۲۰۲۲ از تیم ملی خداحافظی 
می کند

رسانه اسپورت بایبل مدعی شد ستاره پرتغالی 
ملی  تیم  با  قطر  جهانی۲۰۲۲  جام  از  پس 

خداحافظی خواهد کرد.

اسکولز هدایت تیم خودش را برعهده گرفت 
فوتبال  تیم  سابق  انگلیسی  هافبک 
منچستریونایتد، هدایت تیمی که خودش یکی از 

دو سهامدار اصلی آن است را برعهده گرفت. پل 
اسکولز به عنوان سرمربی تیم فوتبال دسته چهارمی سالفورد 

انگلیس منصوب شد.

دیبالا اردوی تیم ملی آرژانتین را ترک کرد 
بازی  دومین  در  یوونتوس  فوتبال  تیم  ستاره 
تیم ملی کشورش در رقابت های انتخابی جام 
پائولو  داشت.  نخواهد  حضور  نیز  جهانی۲۰۲۲ 
دیبالا بازی تیم ملی آرژانتین در خانه بولیوی از دور دوم 

رقابت های انتخابی جام جهانی 2022 قطر را از دست داد.

مظلومی:  استقلال همیشه مدعی قهرمانی است
سرپرست تیم فوتبال استقلال می گوید آبی پوشان 
پایتخت همیشه مدعی قهرمانی در رقابت های 

لیگ برتر هستند.

گل محمدی: انگار پرسپولیس یتیم است
باشگاه  مسئولان  بدعهدی  درباره  محمدی  گل 
تیم  این  بدهم.  جواب  نباید  دیگر  من  گفت: 
متولی دارد. یک نفر از مدیران باشگاه به خودش 
زحمت نداد از فینالیست لیگ قهرمانان آسیا استقبال خوبی 
داشته باشد. انگار پرسپولیس یتیم است و صاحب ندارد. 

واقعا نمی دانم چه بگویم.

سرمربی تیم فوتبال زنان ملوان بندرانزلی معتقد است 
با توجه به شیوع ویروس کرونا در کشور و لزوم رعایت 
پروتکل های بهداشتی برگزاری لیگ در دو گروه منطقی 

است.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، با توجه به 
فوتبال  لیگ  در کشور، سازمان  کرونا  ویروس  شیوع 
اعلام کرد که لیگ برتر زنان در دو گروه و به صورت 
پروتکل های  رعایت  ضمن  تا  می شود  برگزار  دوره ای 

بهداشتی، هزینه تیم ها نیز کاهش پیدا کند.
معصومه جهانچی- سرمربی تیم زنان ملوان بندرانزلی 
در مورد نحوه برگزاری لیگ به ایسنا گفت: با توجه به 
شرایط موجود پروتکل های بهداشتی باید رعایت شود.  
از طرف دیگر هزینه تیم ها هم کاهش پیدا می کند در 
نتیجه بهتر است که مسابقات به صورت گروهی برگزار 
شود. به هر حال اینگونه باشگاه ها راحت تر روی تیم 
خود سرمایه گذاری می کنند و احتمال افزایش تیم های 

شرکت کننده هم وجود دارد.
او در این مورد افزود: در حال حاضر اطلاع داده اند که 
را  جزئیات  اما  می شود  برگزار  گروه  دو  در  مسابقات 
نمی دانیم و قرار است در جلسات بعدی مشخص شود. 
مسابقات هم از اواخر آبان شروع می شود اما این زمان 

قطعی نیست.
این مربی در مورد سرمربیگری تیم زنان ملوان بیان 
کرد: به تازگی با باشگاه ریشه دار ملوان قرارداد بسته ام. 
این باشگاه سال ها در بخش زنان شرکت کرده است، 
مقام های خوبی دارد و همیشه یکی از مدعیان فوتبال 

زنان بوده اما در چند سال اخیر با مشکلاتی مواجه 
شده  است.البته همه تیم ها از نظر اقتصادی مشکل 
دارند اما امیدوارم که باقدرت پیش برویم و از حیثیت 
تیم ملوان دفاع کنیم. با اینکه چند بازیکن از ما جدا 
شده اند اما امیدواریم که بازیکنان جوان و بومی به تیم 

کمک کنند.

گفت:  ملوان  تیم  تمرینات  شروع  مورد  در  جهانچی 
کرده ایم.  شروع  شنبه  روز  از  تقریبا  را  تمریناتمان 
چهارشنبه و پنجشنبه، ۲۳ و ۲۴مهر هم تست فوتبال 
برگزار می کنیم که همه می توانند در آن شرکت کنند؛ 
در  هم  شوند  شناسایی  طریق  این  از  که  بازیکنانی 

تمرینات به تیم اضافه می شوند.

مستطیل سبز

»معصومه جهانچی«:

دو گروهی شدن فوتبال زنان منطقی است
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اسفندیار در میان بهترین های لیگ بلژیکورزشی
»امیرحسین اسفندیار« -دریافت کننده لژیونر ایران- در میان 

بهترین بازیکنان لیگ والیبال بلژیک قرار گرفت.

»احسان حدادی« پس از پایان مجمع انتخاباتی فدراسیون 
دوومیدانی رفتار غیرحرفه ای برابر خبرنگاران داشت و اجازه 
نداد تعدادی از آن ها در مصاحبه با او حضور داشته باشند.

در حالی که خبرنگاران دقایق زیادی را زیر نور آفتاب منتظر 
حضور احسان حدادی بودند، وی به محض حضور در جمع 
خبرنگاران از تک تک آن ها سوال کرد از کدام رسانه هستند 
و در نهایت به خبرنگاران چند خبرگزاری به دلایل نامعلوم 

اجازه نداد در مصاحبه حضور داشته باشند.
حدادی در برابر واکنش خبرنگاری که این اقدام وی را 
غیرحرفه ای دانست و عنوان کرد برای اولین بار است چنین 
برخوردی را از یک ورزشکار حرفه ای می بیند، گفت: بله من 

خیلی از کارها را برای اولین بار انجام دادم!
بله... می دانیم آقای حدادی شما یک مدال نقره المپیک 
گرفتید و اولین ورزشکاری هستید که در سه المپیک دیگر 
به عنوان توریست حضور داشتید و احتمالا المپیک چهارم 

را هم توریست خواهید بود.
بهانه  به  ماه سال  که 12  ورزشکاری هستید  تنها  شما 
اردوهای آمادگی و نبود امکانات در کشور در سفرهای 
و  اوکراین  و  بلاروس  و  مسکو  در  )تابستان ها  خارجی 
زمستان ها در مناطق معتدل اروپایی( حضور دارید و هر 
فدراسیونی سرکار آمده باید خواسته های شما را بر آورده 
می کرد وگرنه دوستان شما آرامش را از مسئول فدراسیون 

می گرفتند.
آقای حدادی! شما تنها ورزشکاری هستید که برای درمان 
سرماخوردگی هم باید در خارج از کشور معالجه شوید. 
آخرین نمونه اش خار پاشنه پاست که در بسیاری از مناطق 

ابزاری  با  که  سنتی  و  محلی  اطبای  هستند  روستایی 
ساده و ابتدای خار زیر چشم را در می آورند، خار پاشنه 
پا که برایشان آب خوردن است ولی شما بودجه ای چند 
هزاردلاری تقاضا کرده اید تا در خارج از کشور جراحی کنید!

این ها را خبرنگاران نوشته اند و یقینا شما باید عصبانی 
باشید. خبرنگاران رکوردهای شما و رقبای شما را رصد 
حاضر  حال  در  که  رکوردی  این  با  می دانند  و  می کنند 
دارید جزو 16 نفر المپیک هم نخواهید شد ولی کمیته 
المپیک و وزارت ورزش انگار یک جورایی سهمیه شما را 
باید حفظ کنند در حالی که در این 16 سال اگر یک بیستم 
هزینه هایی که برای شما شد اگر برای 5 جوان پرتابگر می 
شد الان یک مدال آور قطعی در پرتاب دیسک داشتیم. 
مدال آوری که می توانست نقره را به طلا تبدیل کند ولی 
شما هرگز نمی خواهید این اتفاق بیفتد و بدبختانه روسای 
فدراسیون های دوومیدانی هم آنقدر ضعیف هستند که 
روی حرف شما حرف نمی توانند بزنند. حتی جرات اینکه از 

شما رکوردگیری کنند هم ندارند.
حق دارید خبرنگاران را گزینش کنید چون همین خبرنگاران 
شما را حمایت کردند بعد از المپیک پکن که توانستید در 
المپیک لندن مدال نقره بگیرید وگرنه همان موقع کار شما 
تمام شده بود. همین خبرنگاران آنقدر برای شما نوشتند که 
همه استعدادهای دیگر نابود شدند تا شما تنها مدال آور 

دوومیدانی باشید مثل آن بنده خدا که چند سنگین وزن را 
در وزنه برداری نابود کرد تا نام خودش به تنهایی بدرخشد.

اگر یک نفر مثل دکتر حمید سجادی مقابل شما می ایستاد 
)قبل از بازی های گوانگژو هم چنین خواسته ای داشتید 
که سجادی معاون وقت سازمان ورزش سفت و سخت 
مقابل زیاده خواهی ها ایستاد و شما چاره ای جز تسلیم 
شدن نداشتید چون سجادی در دورانی طلای آسیا را گرفت 
و در المپیک بارسلونا جواز استقامت را گرفت که شما هنوز 

متولد نشده بودید.
جالب است که آقای صالحی امیری -رئیس کمیته ملی 
المپیک- هم به جای محکوم کردن رفتار شما خودش را 
سپر بلا قرار داده تا به شما آسیب روحی نرسد اما به اعتقاد 
کارشناسان، شما در المپیک آینده نیز مدالی نمی آورید و 

این شلوغ بازی ها برای توجیه قبل از ناکامی است.
بازی ها،  در دهکده  با وجود شما  البته  ریو  المپیک  در 
ورزشکاران کشورمان دارای انبساط خاطر بودند که شما و 
یکی دیگر از توریست ها اگر چه هیچ شانسی برای قرار 
گرفتن در بین 32 نفر هم نداشتید اما روحیه ساز سایر 

ورزشکاران بودید.
آقای حدادی؛ شما را همین خبرنگاران حدادی کردند و 
همین ها هم شما را از چشم مردم خواهند انداخت چون 

خودتان خواسته اید...

دریچه

پس از یک دهه؛احسان حدادی؛ دور دنیا در 16 سال با یک مدال!

»لس آنجلس لیکرز« بر بام
 NBA ایستاد

تیم بسکتبال لس آنجلس لیکرز با کسب چهارمین پیروزی در 
فینال لیگ آمریکا NBA به مقام قهرمانی رسید.

تیم   ۲ از  دیدار  ششمین  در  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
لس آنجلس لیکرز و میامی هیت در فینال لیگ حرفه ای آمریکا، 
تیم لیکرز توانست با نتیجه ۱۰۶ بر ۹۳ حریف خود را شکست 
دهد و در نهایت با نتیجه ۴ بر ۲ پیروز رقابت فینال شود و 

جشن قهرمانی بگیرد.
لس آنجلس لیکرز بعد از ۱۰ سال توانست دوباره عنوان قهرمانی 
لیگ NBA را بدست آورد و با درخشش ستاره های خود لیگ 
طولانی این فصل را به پایان بِبَرد و هفدهمین قهرمانی اش در 

این لیگ را کسب کرد.
هم  باز  دیویس«  »آنتونی  و  جیمز«  »لبرون  دیدار  این  در 
ستاره های لیکرز نام گرفتند. جیمز ۲۸ امتیاز، ۱۴ ریباند و ۱۰ 
پاس منجربه گل شد و تریپل دبل کرد. در کنارش »آنتونی 

دیویس« نیز ۱۹ امتیاز و ۱۵ ریباند داشت و بازهم درخشید.
در طرف مقابل نیز »جیمی باتلر« شب کم فروغی داشت و تنها 
۱۲ امتیاز و ۷ ریباند داشت. در کنار او »بام آدبائو« بود که با ۲۵ 

امتیاز و ۱۰ ریباند درخشید.
در پایان این مسابقه »لبرون جیمز« که دهمین حضورش در 
فینال این لیگ را تجربه می کرد به عنوان ارزشمندترین بازیکن 
فینال انتخاب شد و افتخاری دیگر به دستاوردهایش اضافه 

کرد.
این فصل از لیگ بسکتبال آمریکا از روز نخست تا آخرین بازی، 
۲۵۴ روز طول کشید که طولانی ترین دوره در تاریخ مسابقات 
است. علت این مساله همه گیری ویروس کرونا بود. مسابقات 
پس از مدتی وقفه، به صورت متمرکز و بدون حضور تماشاگر 

در حباب اورلاندو برگزار شد.
پس از چهارمین پیروزی لیکرز برابر میامی و قهرمانی تیم 
هواداران لیکرز در خیابان های شهر به خوشحالی پرداختند که 
تصاویر منتشر شده نشان می دهد هواداران علاقه ای به رعایت 

پروتکل های بهداشتی نداشتند.

پیروزی گرینیارد با درخشش 
ستارگان ایرانی

پیروزی گرینیارد با درم گرینیارد مازیک با درخشش ۲ بازیکن 
ایرانی خود، در هفته سوم لیگ والیبال بلژیک به پیروزی رسید.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، تیم گرینیارد در آخرین 
مسابقه هفته سوم این رقابت ها، میهمان خود لیندمانس را با 
نتیجه سه بر صفر شکست داد. سه ست این بازی با امتیازات 
۲۸ بر ۲۶، ۲۵ بر ۲۲ و ۲۵ بر ۲۱ به سود گرینیارد به پایان رسید.

به دلیل ضریب ست  امتیاز،  با ۶  این پیروزی  با  گرینیارد 
پایین تر نسبت به روزلار در رده دوم جدول قرار گرفت. مسابقات 
هفته اول لیگ بلژیک به تعویق افتاده و تاکنون رقابت های 

هفته های دوم و سوم برگزار شده است.
جواد کریمی و امیرحسین اسفندیار، در هر سه ست این بازی 
در ترکیب اصلی تیمشان حضور داشتند و نقش پررنگی در 

رسیدن به این برد بازی کردند.
اسفندیار که در هفته گذشته لیگ بلژیک هم امتیازآورترین و 
بهترین بازیکن زمین شده بود، در این هفته هم این عناوین را 
از آن خود کرد. دریافت کننده ۲۰۹ سانتی متری تیم ملی ایران 
در مسابقه با لیندمانس ۲ امتیاز با دفاع روی تور، ۲ امتیاز با 
سرویس، ۱۵ امتیاز با حمله و در مجموع ۱۹ امتیاز کسب کرد. 
او در ۱۶ دریافت هم ۳۸ درصد موفقیت داشت و در حمله ۶۸ 

درصد موفقیت به نام خود ثبت کرد.
کریمی پاسور تیم ملی ایران هم در این بازی ۲ امتیاز از دفاع، 
یک امتیاز از سرویس، ۲ امتیاز از حمله و در مجموع ۵ امتیاز 

به دست آورد.

توپ و تور

پنجمین سالگرد علی ستوده روان برگزار شد

طرح جهادی تامين روشنايی معابر در رفوژ ميانی پل شهدای هفت تير شهرستان نظرآباد انجام شد

پنجمین سالگرد شادروان خلد آشیان »علی ستوده روان« 
مربی بین المللی وسرپرست فعال و کاردان تیم والیبال 
باشگاه پیکان تهران در روز گذشته ۲۱مهرماه ۱۳۹۹ در قطعه 
نام آوران گورستان بهشت زهرا)س( با حضور خانواده، فرزندان، 
گروهی از مربیان، داوران و پیشکسوتان والیبال برگزار شد و 

یاران به یاد خوبی های علی آقا فاتحه قرائت کردند.

در این مراسم رضاخانمحمدی، احمد شوشتری، منوچهر 
پورحسن،  حمیدحق بین، حسین پورکاشیان، سعید 
عشق دوست، احمد دامغانی نژاد، نادر حصاری اصل،  
پورکاشیان،  وحید  جعفری،  بهروز  ترابی،  الله  سیف 
مرتضی علایی و مهدی نفر )سرپرست فعلی تیم پیکان 

تهران( حضور داشتند.

علی ستوده روان درروز ششم خرداد ۱۳۲۹در خیابان 
شکوفه محله ژاله تهران )میدان شهدا( به دنیا آمد 
و عاشقانه زندگی کرد و به والیبال ایران و باشگاه 
پیکان تهران خدمت کرد و در روز  ۲۱ مهرماه ۱۳۹۴ 
چشم از جهان فرو بست و خانواده و جامعه والیبال 

را سوگوار کرد.

به گزارش روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق استان 
البرز مدیر توزیع برق شهرستان نظرآباد گفت: طرح جهادی 
تامین روشنایی معابر پل شهدای هفت تیر خیابان تهران 
شهرستان نظرآباد با اعتباری بالغ بر ٩00 میلیون ریال به 

اجرا در آمد.
مسلم دهقان نیری در حاشیه اجرای این طرح گفت: 
طرح جهادي تامين روشنايي معابر با هدف احداث 2 
کیلومتر شبکه هوائی روشنایی معابر در رفوژ مياني پل 

شهدای هفت تير شهرستان نظرآباد اجرا شد.
وی در ادامه افزود: در این طرح سطح روشنایی معابر در 
مسیر اصلی افزایش یافته و کلیه چراغ های موجود در 

این مسیر سرویس و مرمت  شد.

وی همچنین از تخصیص ٩00 میلیون ریال اعتبار برای 
اجرای این طرح خبر داد و گفت: هدف از اجرای این 
طرح، افزایش رضایتمندی مشترکین، تامین برق مطمئن 
بهبود و استانداردسازی شبکه های  پایدار، احداث،  و 
توزیع بوده است که با احداث 15 پایه فلزی روشنایی و با 
نصب 30 دستگاه چراغ روشنایی معابر بر روی پایه فلزی 
با جایگزین چراغ های ال.ای.دی، مشکلات نبود روشنائی 
این بلوار مرتفع شد. مدیر توزیع برق شهرستان نظرآباد 
در پایان تصریح کرد: کیفیت بسیار خوب روشنایی، بالا 
بودن طول عمر و پایین بودن میزان مصرف برق از مزایای 
آن ۱۰ سال و میزان  بوده، طول عمر  ال.ای.دی  لامپ 

مصرف برق آن یک چهارم چراغ های گازی است.
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جیب خالی، پز عالی؛

لطفا، فوتبال را از جیب مردم جدا کنید 
گل بگیرید درب این لیگ به اصطلاح »برتر« را!

دو باشگاه بزرگ انگلیسی »منچستریونایتد« و »لیورپول« 
می خواهند تحولات و تغییراتی بزرگ را در لیگ برتر 
انگلیس انجام دهند؛ تحولاتی که نحوه تقسیم درآمدها 
و حتی تعداد تیم های لیگ برتر را تغییر خواهد داد، 
این دو تیم با همکاری و حمایت های همه جانبه 
تیم های منچستر سیتی، چلسی، آرسنال و اورتون در 
تلاش هستند تا با یک سری تغییرات بنیادی به نام 
پروژه »چشم انداز بزرگ«، تعداد تیم های لیگ برتر را 
به 18 تیم برسانند و تغییراتی گسترده و اساسی برای 
توزیع ثروتی عادلانه بین تمامی تیم و جلوگیری از ضرر 
و زیان های مالی برآمده از کرونا انجام دهند، حال این 
پروژه بزرگ فقط به ۱۸ تیمی کردن لیگ برتر انگلیس 
برنمی گردد و ابعادی گسترده تر دارد که چیزی جز 
احیای مجدد تمامی تیم های فوتبال انگلیس نخواهد 

داشت.
در اینکه این طرح پذیرفته می شود یا نمی شود بحثی 
نیست، اما با نگاهی اجمالی به طرح پیشنهادی غول 
های انگلیسی، باز هم اه و افسوسی برای این اوضاع 
قمر در عقرب فوتبالمان از اعماق وجودمان بلند می 

شود.
اصلا در حالت طبیعی کلمه »چشم انداز« در فوتبال 
به تعابیر  انداز  زیرا لغت چشم  ندارد،  ایران معنایی 
مختلف به معنای بیان صریح سرنوشتی است، که 
یک سازمان باید به سوی آن حرکت کند، موضوعی که 
به هیچ وجه فوتبال ما آن را تجربه نکرده است، زیرا 
مدیریت فوتبال این مرز و بوم مانند یک کشتی بدون 
ناخداست که باری به هر جهت فقط به سویی حرکت 
می کند، پس طرح چشم انداز بزرگ امری محال و انجام 

نشدنی در فوتبال ایران است.
در این طرح ذکر شده، صحبتی هم از »احیای مجدد« 
شد، این بدین معناست که لیگ برتر انگلیس با آن 
عظمت و برو بیا و آن حجم از درآمدزایی، برای جبران 
آسیب های وارد شده کرونا ویروس به دنبال راه حل 
هایی هستند تا حتی یک تیم از فوتبال انگلیس هم 
متضرر نشود حال با تزریق سرمایه و سهم دهی از 
درآمدهای سالانه از لیگ برتر و یا پرداخت وام های 
بلند مدت، این ها همه در شرایطی است که پریمیر 
لیگ با آن حجم از درآمدهای سنگینِ حق پخش و 
اسپانسرینگ میلیون پوندی، که تیم قعرنشین آن از 
غول های لالیگایی هم بیشتر درآمد دارد، حال نگاهی 
به وضعیت فوتبال خودمان بیاندارید، اغلب تیم های 
لیگ برتر ما، به هر نحوی از بیت المال ارتزاق می کنند 
حالا یا مانند سرخابی های پایتخت دولتی هستند و 
تکلیفشان معلوم است یا پشتشان گرم به صنعت با 
کارخانه ای است که باز هم به اصل بیت المال باز می 
گردد هیچ تفاوتی ندارد، با این اوضاع اسفناک اقتصادی 
که درد معیشت بیش از گذشته به چشم می آید، 
متاسفانه هنوز هم با هزینه های گزاف و بدون برنامه، 
به دنبال آوردن مربیان و بازیکنان خارجی هستیم که در 

آینده در دادگاه های حقوقی باید چندین برابر دریافتی 
هایشان را از جیب خود همین مردم پرداخت کنیم، 
یا لطف می کنیم و با ایجاد یک قانون خلق الساعه 
و من درآوردی ورود خارجی ها را به فوتبال ایران منع 
می کنیم و مجبور می شویم با مربی و بازیکن داخلی 
چندین برابر ارزش واقعی شان، میلیاردی قرارداد منعقد 
کنیم، آن طور که مشخص است، در اصل موضوع هم 
منافاتی ندارد لیگ ما باز هم وبال گردن بیت المال 
است، چه با خارجی چه بی خارجی، حالا این بین ما 
ماندیم ابََر پرونده های فاجعه بار میلیون دلاری چون 
»مارک ویلموتس«، »وینفرد شفر« و »برانکو ایوانکوویچ« 
که هر روز سنگین تر می شوند و پرداخت آن ها برایمان 

سخت تر.
با این اوصاف که حتی بزرگترین باشگاه های ما، نه 
سهمی از حق پخش دارند و نه از درصدی از تبلیغات 
اعصاب خُردکن کنار زمین و سکوهای استادیوم و نه 
حتی در بخش اسپانسرینگ چندان حرفه ای شده اند 
که بتواند دست از سر بیت المال بردارند، حال فکر کنید 
چه قدر از جیب من و شما، برای آوردن یک مشت 
بازیکن و مربی بی کیفیت خارجی یا تافته های جدا 
بافته پرمدعای ایرانی هزینه کرده اند. یعنی تمام هزینه 
های لیگ را خودمان می دهیم و در نوع عجیب تر با 
هواداری های کورکورانه هم با یکدیگر می جنگیم، از 
این طرف هم از سرمایه خودمان برای فوتبال هزینه 
می شود از طرف دیگر هم برای جنگ زرگری کذایی که 
تنها کسانی که منفعتی ندارند همین مردم است، به 
جان یکدیگر می افتیم، با این اوضاع و احوال، به قول 

بزرگی، فوتبال ما یک سیرک به تمام معنا است.
با نهایت احترام، نویسنده پیشنهادی هم برای بهبود این 
وضعیت دارد، دو سال این فوتبال و لیگ به اصطلاح 
برترمان را تعطیل کنید و درب اش را گل بگیرید، ایرادی 
ندارد، در این دو سال مذکور تمام بدهی های خارجی و 
داخلی را از همین بیت المال بدهید و بیشتر با آبروی 
ایران و ایرانی جماعت در آوردگاه های بین المللی بازی 
نکنید، بعد از رهایی از این مبالغ سنگین، مانند نقطه 
به نقطه ی کره خاکی که فوتبال در آن نفس می کشد، 
را  کشور  فوتبال  کل  و  برتر  لیگ  تیم های  تمامی 
خصوصی سازی کنید و فوتبال را از جیب مردم جدا 
کنید، کمی حرفه ای سازی شامل  حق پخش پخش، 
همین  از  را  ورزش  مدیریت  و  تبلیغاتی  درآمدهای 
بیاموزید  فارس  همیشه  خلیج  حاشیه  کشورهای 
)پریمیر لیگ و... پیشکش!( و نهایتا »کمتر« با اعصاب 

و روان هواداران بازی کنید.

اروپایی هاذره بین

»هری ردنپ«:

منچستر کاوانی را از سر درماندگی جذب کرد

آندره پیرلو: رونالدو الگوی همه ما در یوونتوس است

هری ردنپ سرمربی باتجربه انگلیسی انتقال ادینسون کاوانی به 
یونایتد را زیر سوال برد.

در آخرین روز نقل و انتقالات تابستانی بود که ادینسون کاوانی 
ستاره سابق پی اس جی با قراردادی به عنوان بازیکن آزاد و البته 

دستمزدی 11 میلیون یورویی به منچستریونایتد پیوست.
انتقال او به یونایتد انتقاداتی را به همراه داشته چرا که خیلی ها 
معتقدند یونایتد باید یک مدافع میانی جذب می کرد و نیازی 
به یک مهاجم نداشت. کاوانی که قراردادی یک ساله با شیاطین 
سرخ دارد، در مصاحبه جدید خود از انگیزه بالایش برای درخشش 

در این باشگاه صحبت کرد.
اسکای  با  در مصاحبه  انگلیسی  قدیمی  ردنپ سرمربی  هری 

اسپورتس به انتقاد از سران یونایتد برای جذب کاوانی پرداخت 
و گفت:» همه می دانند که من از شرطبندی خوشم می آید ولی 
هرگز قماری که یونایتد روی کاوانی کرده را انجام نمی دهم. 
پس از شکست 6-1 به تاتنهام، کاوانی را جذب کردند تا ذهن 
ها را منحرف کنند. می خواستند با یک خرید بزرگ، موقتا باعث 
فراموشی شکست تحقیرآمیز خود شوند. امضای قرارداد با یک 
فوتبالیست 33 ساله در روز پایانی نقل و انتقالات و پرداخت 221 

هزار پوند در هفته به او نشانه ناامیدی و درماندگی است.«
کاوانی به دلیل بودن در قرنطینه دو هفته ای هنوز نتوانسته به 
هم تیمی های جدیدش ملحق شود و هنوز باید برای حضور در 

تمرینات شیاطین سرخ صبر کند.

آندره پیرلو، سرمربی فعلی یوونتوس مدعی شد پپ گواردیولا 
الگوی همه سرمربیان در فوتبال جهان است.

بعد از جدایی مائوریتسیو ساری بسیاری در انتظار ورود یک نام 
بزرگ به رختکن یوونتوس بودند، اما مدیران این باشگاه ریسک 
کرده و هدایت بیانکونری را به آندره پیرلوی جوان پردند. حالا او 
در مصاحبه ای به تمجید از کریستیانو رونالدو پرداخته و کار 

کردن با او را مایه مباهات توصیف کرد.
آندره پیرلو گفت:»در سال های بعد از خداحافظی از فوتبال شروع 
به مطالعه کرده و متوجه شدم روز به روز اشتیاقم برای مربیگری 
در حال افزایش است. من این شانس را داشتم که با چند مربی 
بزرگ کار کنم. میرچا لوچسکو یکی از اولین سرمربیان من در 
برشا و یک استاد بود. من زیر نظر مارچلو لیپی، کارلو آنچلوتی، 
آنتونیو، کونته و همچنین مکس آلگری بازی کرده و این شانس 

را داشتم که با برخی از مربیان بزرگ جهان کار کنم. خوشحالم 
که این فرصت را داشتم و البته سعی کردم از هر کدامشان 
چیزی بگیرم. پپ گواردیولا برای همه ما یک نمونه است. او 
نشان داده یکی از بهترین هاست و او بعد از حضور در تیم 
جوانان بارسلونا موفق شد راهی تیم اول شود. همه ما ایده های 
خاص خود را داریم و فکر می کنم باید آن ها را پیش ببریم، اما 

گواردیولا قطعا الگویی برای کل جنبش فوتبال است«.
وی در خصوص کار کردن با کریستیانو رونالدو گفت:»خوشحالم 
که این نماد فوتبال جهان را در اختیار داشته، هر روز او را می 
بینم و رونالدو را تمرین می دهم. این یک لذت فوق العاده برای 
من و کل تیم است. رونالدو اکنون در سن 35 سالگی همانند 
یک پسر جوان و با همان اشتیاق برای فوتبال تلاش می کند. 

رونالدو برای همه ما یک الگو است«.


